
Äldrerådet 11 maj 2023 
 

Närvarande: 

Malin Herke; Biträdande chef Medpro 

Ida-Sofie Edström; Samordnare äldreteamet 

Lena Kock och Ann By; SPF 

Britt Marie Lundin; PRO 

 

Nästa möte: 14 september 2023 kl. 13.00 på Medpro 

 

Äldreteamet. 

Ida-Sofie redogjorde för äldreteamet som fortfarande är under 

uppbyggnad. Ida-Sofie är samordnare och har gått tillbaka till heltid på 

Medpro. Teamet består av 2 sjuksköterskor och en undersköterska samt 

arbetsterapeut. Eftersom de läkare som ingår i teamet är 

långtidssjukskrivna anlitas den aktuella patientens läkare när så krävs.  

 

Fysioterapeut och psykoterapeut anlitas vid behov. 

 

Äldreteamet planerar och samordnar vid in- och utskrivning från 

sjukhusvistelse.  

Man hjälper till med hembesök för patienter som inte kan komma till 

vårdcentralen.  

Undersköterskan kan ta blodtryck, göra en del provtagningar samt 

omläggningar. 

Man svarar också i den speciella telefonen för äldre. Telefontiden är 

08.30-10.00 och telefonnumret 0532-709 434. 

 

Årskontroller: 

Medpro uppger att de är i fas med årskontrollerna men uppmanar SPF 

och PRO att säga till sina medlemmar att kontakta vårdcentralen om inte 

fått sin årskontroll gjord. 

 

Bemanning: 

Medpro har full bemanning. Idag är de 56 anställda i olika yrkesgrupper 

 

 

 



Samtycke: 

Medpro är noga med att få in samtycke från patienter när  de vill att 

någon annan skall företräda dem. 

 

Sjukresor: 

Patienter som har behov av sjukresor blir beviljade detta. Dock ligger 

sjukreseenheten efter i sin behandling varför patient ibland blir nekad 

sjukresa trots att den blivit beviljad av Medpro. 

 

Bemötande/kommunikation: 

Vi diskuterade vikten av att alltid bli respektfullt och korrekt bemött vid 

besök hos vårdcentralen. Detta pga att vi hört att en del upplevt 

motsatsen. 

 

Frågor till Medpros chef: 

Om och när man har frågor till Medpros chef måste man vara beredd på 

att svarstiden kan vara upptill en månad. 

 

Work shop: 

Vi diskuterade återigen work shop eller föreläsningar. Eftersom det tar 

tid att förbereda och genomföra en sådan ber personalen SPF och PRO 

fråga sina medlemmar vad som skulle kunna vara intressant för dem att 

få mer kunskap om. 

 

Antecknade denna gången gjorde 

Britt Marie Lundin 

 


